

OR-udvalgsmøde 01-2020

Den 18. februar kl. 19.00 hos Henrik. Søbjergvej 52, Tulstrup, 7430 Ikast.

Tilstede: Henrik Iversen, Anders Clausen, Søren Skov, Kenneth Rønholm, Jan Søndergaard (ref.).

Referat:

1: Konstituering

Formand: Henrik, Kasserer: Anders, Medlem af bestyrelsen: Anders, Sekretær: Jan.

2: Godkendelse af referat fra sidste møde

Referatet fra sidste møde er godkendt.

3: Siden sidste møde

Årsmøde / Generalforsamling.
Pænt fremmøde til Årsmødet.

Dialogmøde / PR hos DASU, Troels deltog.
Der var ikke så meget at hente fra mødet.

4: Økonomi

Status.

Ikke de store ting endnu i år.

5: Kommende aktiviteter

Opfølgende klubrallykursus 22/2-20.

Der blev fulgt op på de forskellige opgaver.

Hvilke arrangementer IMK skal hjælpe til 2020. DM 27./6. (Grindsted), DM 22./8. (Fyn), DM 3./10. (Ikast).

Prøvechefer? Kenneth vender tilbage.

Løb 2020: SpeedNord / JFM 3./5. (sponsor / reklame på facebook IMK og SpeedNord), Orienteringsløb 26./4., klubrallysprint Sdr. Virum 13./6., DM5 rally / MRS 3./10.

SpeedNord 3./5.: Hovedsponsor, Ruskær Auto. Karsten Dam arbejder med alt PR.

O-løb 26.4.: Løbsledelse: Jan, Svend Erik, Brian, Niels P, m.fl.

Sdr. Vium 13.6.: Verner har styr på det.

DM 5, 3.10.: Mulige prøveområder er udpeget. Der er allerede godt gang i arrangementet.

Torsdagsrally ? Harald, Per, Troels og Karsten Dam.

Der skal følges op på, om der er fundet en dato m.v.

Hjælper til 1/3-20 Kjellerup (Klubrally/SpeedNord), 4 personer.

Henrik, Søren + et par stykker. Henrik er tovholder.

Klubmesterskab 2020 i orienteringsløb, se mail fra Brian og Bente.

Jan står for at få regler og datoer på plads.

Uddelingen af KM-pokalerne fra sidste år mangler.

Klubmesterskab 2020 i klubrally:

Det vil være fint, hvis der kan laves to afdelinger til Klubmesterskabet.

Den første kunne være her i foråret som opfølgning efter JFM/SpeedNord-løbet. Anders forhører sig til Klubrally-kurset.

Den sidste blive i slutningen af sæsonen.

Andre arrangementer:

29.3. Forårsmesse i Ikast. Baneafdelingen er blevet opfordret til at finde nogle biler.

9.5. Åbent Hus på Nørlundbanen. Der kan udstilles biler.

6.6. Byfest i Ilskov: Biler, der kan udstilles. Søren er tovholder.

Meld gerne ind til udvalget, hvis du vil deltage i udstillingen med eller uden bil.

6: Materiel

Nyt depot: Færdiggørelse af tag, sider og låge. Strøm. Indretning.

Afventer, at de er færdige med at lave volden.

Gennemgang og mærkning af materiel.

Afventer færdiggørelse af depotet.

7: Eventuelt

Brev til rallyudvalget vedr. tekniske reglementer.

Udsættes til næste møde.

8: Næste møde

Næste møde aftales til om ca. 4 uger, hvor Kenneth Svendsen kan deltage. Hos Søren.

20200218 Jan